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Pitanje broj 23.

Je li donesena Odluka o subvenciji grijanja kada je u pitanj prirodni gas?

Koliko stanovnika Kantona će biti obuhvaćeno ovom Odlukom i u kom iznosu? 

Obrazloženje:

Znamo da smo prošlu grijnu sezonu Imali velikih problema oko zagadjivanja 
zraka koji udišeme i to zahvaljujući raznoraznim ogrevima kojima se griju naši 
gradzanl. Ima II kakve šanse da s eu sledećoj sezoni poboljša zrak time što ćemo 
pomoći mnogima putem subvencije da se griju na prirodni gas a ne na drva, 

ugalj i ostala čvrsta goriva?

Dostavljeno:

- Sekretarijatu Skupštine

- Ministarstvu za socijalna pitanja

Sarajevo, 26.03.2019 godine

jasminka.deliahmetov
Pencil


